
Rapportage: Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum

3. Toezeggingen T 2016-04-18 Ennerveld 17-8-2017 16:30:42:N.a.v. de uitspraak van de Raad van State 

worden de mogelijkheden voor invulling van het terrein nader 

onderzocht . De raad wordt in de ontwikkelingen meegenomen.

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 31-1-2018 17:08:58:De eigenaar heeft een ontwerp gemaakt en als 

conceptaanvraag bij de gemeente ingediend. Er is nog geen 

grondhouding door het college ingenomen. De eigenaar houdt de 

verschillende partijen (waaronder de SRW en de Dorpsraad 

Wapenveld)  op de hoogte van de ontwikkelingen. De werking van 

het plan gaat verder dan de gemeentegrens van Heerde. Daarover 

is overleg met de gemeente Hattem en in afwachting daarvan kan 

nog geen grondhouding worden ingenomen.  Vooralsnog was het 

doorgeschoven naar 19 februari, maar dat wordt op zijn vroegst het 

2e kwartaal.

28-4-2016 19-6-2018

3. Toezeggingen T 2016-08-29 St. van zaken aanbevelingen oversteek 

huisartsenpost

26-10-2017 20:04:34:Onderwerp is meermalen aan de orde 

geweest. Op basis van cie. advies worden een aantal voorstellen 

door het college uitgewerkt. Cie. wil hier schriftelijk over 

teruggekoppeld worden.

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 8-2-2018 14:09:53:Voor de commissie van 19 februari is een notitie 

aangeleverd. Als hier geen vervolgvraag uit voorkomt wordt deze 

toezegging na behandeling in de commissie gearchiveerd.

9-10-2017 19-2-2018

3. Toezeggingen T 2017-03-13 Scouting 11-10-2017 12:16:31:De scouting heeft inmiddels intern overleg 

gevoerd. Het bestuur heeft een afspraak gemaakt met de 

verantwoordelijke portefeuillehouders en ambtelijke afvaardiging. 

Tijdens deze afspraak wil de scouting overleggen over 

vervolgstappen.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan;Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 31-10-2017 13:57:36:Er heeft een gesprek plaatsgevonden. 

Scouting onderzoekt hoe zij aankoop terrein kunnen financieren, 

gemeente onderzoekt hoogte aankoopbedrag.

13-3-2017 18-6-2018

3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de 

raad toegezegd na iedere aanbesteding van de serie van 6 

aanbestedingen m.b.t. de ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 13-12-2017 16:24:20:Op 13-12-2017 is ARI uitgegaan met 1e 

voortgangsbericht. Een soortgelijke rapportage kan in het 1ste 

kwartaal 2018 verwacht worden.

29-5-2017 30-3-2018

3. Toezeggingen T 2017-06-13 Concept begroting 2018 Plus OV 19-6-2017 15:20:34:Wethouder Bekhoff heeft toegezegd 

halverwege termijn te evalueren om de kwaliteit van dienstverlening 

te monitoren.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 31-10-2017 14:04:20:Staat uit in de organisatie. Dit is afhankelijk 

van wanneer plusOV weer ruimte heeft om kwaliteitsgegevens aan 

te leveren.

13-6-2017 23-4-2018

3. Toezeggingen T 2017-07-03 Afrekening projecten 1-2-2018 11:12:21:Het krediet voor de herinrichting centrum Heerde 

is verantwoord in ARI 153. De afrekening voor De Heerd (ARI) is 

opgesteld en is geagendeerd voor  de collegevergadering van 30 

januari 2018. 

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van;Portefeuillehouder:Meijer 

Wolbert

31-1-2018 17:13:04:Eenmaal per jaar worden bij de jaarrekening 

kredieten die bij separate raadsvoorstellen zijn gevoteerd als 

totaalbedrag verantwoord, uitgesplitst in voorbereidingskosten, 

aanbestedingsuitslag, meer- en minderwerk en 

toezicht/uitvoeringskosten. De kredieten voor De Heerd, Eperweg 

en Centrum Heerde zijn via een afzonderlijke memo ARI 

verantwoord.

7-11-2016 11-6-2018

3. Toezeggingen T 2017-07-03 Cliëntenraad 10-8-2017 14:58:57:Toegezegd is met de beleidsmedewerkers te 

overleggen in hoeverre een cliëntenraad een haalbare kaart is.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 30-1-2018 15:01:22:Is met ASD besproken. ASD gaat een pilot 

jeugdcliëntenraad initiëren. Dit staat nog steeds op hun agenda voor 

2018.

3-7-2017 18-6-2018

3. Toezeggingen T 2017-08-28 RvO college 6-9-2017 17:52:39:Het college van Heerde vergadert aan de hand 

van een reglement van orde. Hoe ziet dat er uit en hoe oud is dat? 

Moet dat niet een keer worden vervangen?

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 31-1-2018 17:15:28:College heeft op 30 januari een nieuwe 

reglement vastgesteld. Dit punt is hiermee afgedaan en wordt 

verwijderd na de commissie van 20 februari.

28-8-2017 3-9-2018

3. Toezeggingen T 2017-08-29 Dashboard monitoring sociaal domein 26-10-2017 19:55:54:In de audit is toegezegd dat gewerkt wordt aan 

een dasboard monitoring sociaal domein.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan;Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 8-2-2018 14:11:40:De raad is middels presentatie op 5/2 inhoudelijk 

geïnformeerd. Punt dashbord monitoring wordt vooralsnog 

doorgeschoven voor eerstvolgende vergadering auditcommissie 

voor nadere bespreking.

29-8-2017 29-5-2018

3. Toezeggingen T 2017-09-18 Toekomstvisie Heerde natuurlijk! 19-9-2017 10:34:49:Burgemeester heeft toegezegd dat jaarlijks 

gemeten zal worden of inwoners/deelnemers aan de conferentie 

tevreden zijn over de toekomstvisie en op te halen wat meer of 

minder moet.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 16-10-2017 21:24:42:Vraag staat uit in de organisatie. 18-9-2017 24-9-2018

3. Toezeggingen T 2017-10-02 actualium Horsthoekschool 26-10-2017 19:51:24:N.a.v. een ingediend actualium is verzocht om 

op basis van het verslag de gestelde vragen te beantwoorden. Ook 

is toegezegd de raad de betrekken bij de afweging om in beroep te 

gaan.

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 1-2-2018 15:39:36:Met de raad is gecommuniceerd om niet in  

beroep te gaan. Wel wordt nog gewerkt aan de beantwoording van 

de gestelde vragen, voorzien voor begin maart 2018. In Februari 

2018 zal er een gesprek plaatsvinden met de Stichting Pro over de 

staat van onderhoud van de Horsthoekschool. Over dit gesprek met 

de Stichting Pro zal de gemeenteraad geïnformeerd worden.

26-10-2017 12-3-2018

3. Toezeggingen T 2017-12-04 Pannakooi 13-12-2017 13:57:55:Wethouder Van Dijk heeft tijdens cie 4-12, 

n.a.v. memo ARI 2017-119,  toegezegd dat college gaat praten met 

de buurt of er behoefte is aan een Pannakooi.

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van Geen stand van zaken 4-12-2017 19-2-2018

3. Toezeggingen T 2017-12-18 Overzichten m.b.t. zonnepanelen 19-12-2017 15:54:37:Toegezegd is om (rekening houdend met de 

vragen die reeds in de organisatie uitstaan) inzage te geven in de 

overzichten (energiekosten, afrekeningen en regelingen?) m.b.t. het 

beheer van de zonnepanelen w.o. die van de Rhijnsberg en de 

Heerd.

Portefeuillehouder:Dijk Gerrit, van 29-1-2018 13:17:03:Op dit moment wordt onderzocht op welke wijze 

de zonnepanelen voor de Rhijnsberg en de Heerd zijn meegenomen 

in de bijdragen die de Rhijnsberg en de Heerd hiervoor betalen. Op 

korte termijn vind hierover een gesprek plaats.

18-12-2017 1-3-2018

3. Toezeggingen T 2018-01-29 afspraken veiligheidsregio's inzake bereikbaarheid 

Marle

6-2-2018 10:54:09:Burgemeester wil van zijn kant kijken naar de 

hulpverlening van Marle (valt onder Zwolle, regio IJsselland), welke 

afspraken er liggen tussen beide veiligheidsregio’s en zal dat aan de 

raad terugkoppelen.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 6-2-2018 10:55:36:Wordt door de burgemeester opgepakt en 

terugkoppeling aan de raad is toegezegd.

29-1-2018 14-5-2018
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